
ZÁPISNICA č. 2 

zo zasadnutia Akademického senátu FF UKF v Nitre 

konaného dňa 6. novembra 2023 

Prítomní: prof. PaedDr. Bernard Garaj, CSc, doc. Mgr. Martin Boszorád, PhD., PhDr. Katarína 

Sedlárová, Mgr. Ervín Weiss, PhD., Mgr. Jalal Al-Ali, PhD., Mgr. Patrik Lekeš, prof. PhDr. 

Peter Ivanič, PhD.,  

Ospravedlnení: doc. Mgr. Emília Perez, PhD., Nikola Oravcová, PhDr. Mária Kočnerová, PhD. 

Hostia: prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD., 

AS FF UKF bol uznášaniaschopný v priebehu celého zasadnutia. 

Program: 

1. Otvorenie a kontrola plnenia uznesení 

2. Návrh Zásad doktorandského štúdia FF UKF v Nitre 

3. Rôzne 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

Ad 1) 

Predseda senátu Mgr. Ervín Weiss, PhD. privítal členov AS FF UKF a otvoril rokovanie senátu.  

V rámci prvého bodu rokovania sa uskutočnila kontrola plnenia uznesení z prechádzajúceho 

zasadnutia AS.



 

Ad 2) 

Dekan fakulty, prof. Hetényi, ozrejmil členom senátu navrhované zmeny a úpravy v Zásadách 

doktorandského štúdia na FF UKF v Nitre. Následne informoval aj o diskusii k danému návrhu 

v rámci rokovania Vedeckej rady FF UKF v Nitre. V diskusii k tomuto návrhu vystúpili prof. 

B. Garaj a Mgr. P. Lekeš, ktorí vyjadrili súhlasné stanovisko k navrhovaným zmenám. 

Ad 3) 

Dekan fakulty následne informoval členov AS o dianí na fakulte, širokom spektre prezentačných 

aktivít fakulty navonok a o drobných úpravách vo fakultných priestoroch. K uvedeným 

aspektom následne prebehla rozsiahla diskusia. Prof. B. Garaj sa zaujímal o znovu-sfunkčnenie 

bufetu v priestoroch budovy na Štefánikovej ulici, Dr. Ali sa spýtal na možnosť zabezpečenia 

stravovania pre zamestnancov prostredníctvom nového bufetu. Dekan fakulty avizoval 

plánované sprístupnenie vonkajšieho parku v priestoroch fakulty v jarnom období. Prof. Ivanič 

upozornil na dôležitosť vnímania fakulty navonok a potrebu vytvárania priaznivého prostredia 

pre študentov, aby sa čo najviac zdržiavali v priestoroch fakulty. Prof. Ivanič sa ďalej spýtal na 

výstupy z akreditačnej agentúry a zároveň vyjadril obavy z tvorby nového rozpočtu pre našu 

univerzitu. 

Ad 4) 

Členovia AS FF UKF v Nitre sa v rámci diskusie následne zaoberali plánovaným 30. výročím 

vzniku FF UKF v Nitre. 

Uznesenie 7/2023/AS/FF 

Členovia AS FF UKF berú na vedomie predložený návrh Zásad doktorandského štúdia FF UKF 

v Nitre. 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF: 12 

Počet prítomných členov AS: 7 

Počet kladných hlasov: 7 

Počet záporných hlasov: 0 

Zdržali sa hlasovania:                           0 



 

Mgr. Ervín Weiss, PhD. poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť a ukončil rokovanie AS 

FF UKF v Nitre. 

 

Mgr. Ervín Weiss, PhD. 

predseda AS FF UKF v Nitre 

Zapísal: Mgr. Ervín Weiss, PhD. 


